
Odgovor na priopćenje HDZ-a Kutina. 

Prvo, branitelji nisu iskorišteni kako navodite u predizbornu svrhu a vezano za spomen ploču. Spomen 

ploča i otkrivanje iste kao i sportskog parka je krenula na inicijativu Damira Markuša, njegovog suborca. 

Nk Dinamo Kutina je jednoglasno to prihvatio i bio organizator postavljanja spomen ploče. Mjesni odbor 

je većinom glasova bio za postavljanje spomen ploče, dok je član vijeća mjesnog odbora Radničko 

naselje, nositelj liste bio, PROTIV. Dakle, član HDZ-a je bio protiv. 

Nakon 25 godina od dana kad je Zdravko Bezuk, inače igrač NK Dinamo Kutina, žitelj našeg Radničkog 

naselja, dao život za Hrvatsku, zaslužio je tako nešto u svom naselju, u svojoj Kutini. Nije zaslužio 

politička prepucavanja jer su nepotrebna. Gradonačelnik Kutine SDP je došao, kao i Popovače HSP, kao i 

saborski zastupnik Željko Lenart HSS, iz stranke MOST... Biskup Vlado Košić, naš župnik Dragutin Papić i 

mnogi mnogi drugi. HVALA IM SVIMA. 

Nije bilo predsjednika HDZ-a Kutina i predsjednika HSLS-a Kutina, kao što vidite, a sad nas se proziva da 

se koristimo spomen pločom za predizborne svrhe? A i ovdje nekih koji pišu o spomen ploči a mogli su 

doći na otkirvanje i pitat na licu mjesta što ih zanima, a ne raditi razdor i problem oko nečeg što bi 

trebalo biti jedinstven stav. Kako god, mi nastavljamo sa sjećanjem na one koji su dali najviše, bez 

kalkuliranja, a to su Hrvatski branitelji, sviđalo se to nekom ili ne. 

Damir Markuš 

Predsjednik NK Dinamo Kutina i MO Radničko naselje 


